
 

 

ROZMOWA Z  DOMINIKĄ KOPEĆ 

nową przewodniczącą Samorządu Uczniowskiego 

 
Rozmowę przygotowali Kalina Jasek i Jakub Gomuła 

 

 

     Jak się czujesz z tym że zostałaś przewodniczącą szkoły? 

   - Dobrze się z tym czuję, mam poczucie, że jestem wyróżniona. 

 

     Co masz zamiar nowego wprowadzić w szkole? 

   -Wszystkie sprawy są na razie omawiane, ale będą to na pewno jakieś  ciekawe wycieczki,     

konkursy i w ogóle atrakcje. 

 

     Czego się  obawiasz jako przewodnicząca? 

   -Niczego się nie obawiam, jestem przygotowana na wszystko. 

 

    A co cię przekonało do startu w wyborach? 

   -Nauczyciele i uczniowie. 

 

    Wiemy, że przepięknie rysujesz, masz zamiar uczyć tego kolegów? 

  -Raczej wątpię, mam w tej chwili za dużo obowiązków. 

 

    Co cię inspiruje, gdy rysujesz? 

   -Moje doświadczenia i uczucia. 

 

   Czego chciałabyś uniknąć w tym roku szkolnym? 

  -Nic mi nie przychodzi do głowy. 

 

    Jakie masz cele na ten rok szkolny? 

  -Nie mam określonego celu - po prostu chcę, aby nie było nudno. 

 

    O czym marzysz? 

  -Och, mam wiele marzeń... 

 

   I ostatnie pytanie - jak wyobrażasz sobie współpracę ze swoim zastępcą Kamilem 

Strychaczem? 

-  Myślę , że będzie mi się z nim dobrze współpracowało, ponieważ dobrze się dogadujemy. 

 

 


